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Zápis z 21. zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 
Masarykovy univerzity 

Středa, 27. března 2024 ve 14:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 
038 v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 
Komora akademických pracovníků: 
PharmDr. Margita Dvorská, PhD. od 
bodu 3  
PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online do bodu 
7   
Doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 
online do bodu 6  
PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D.   
MVDr. Jana Hložková, Ph.D. online  
PharmDr. Tereza Kauerová, Ph.D.  
Doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 
Mgr. Petr Mokrý, Ph.D.    
Doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D.   
PharmDr. Jan Otevřel, Ph.D. do bodu 8 
PharmDr. Lenka Smejkalová, Ph.D. 
online  
Mgr. David Švestka     
PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. online 
do bodu 7  
 
Studentská komora: 
Mgr. Daniela Hlavatá 
Samuel Husárik 
Mgr. Jaroslava Jamrichová 
Michaela Poulíčková 
Veronika Slezáková 
Adéla Tenorová 
 

Omluveni: 
Lukáš Kapinus 
Doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. 
 
Nepřítomni: 
- 
 
Hosté: 
prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D., 
děkan 
PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D., 
proděkanka, od bodu 4 
Doc. Ing. Pavel Bobáľ, CSc., proděkan 
Doc. PharmDr. Peter Kollár, PhD., 
proděkan 
Prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D., 
proděkan 
PharmDr. Jakub Treml, Ph.D., proděkan 
Ing. Martina Ježková, tajemnice 
 

 



2/8  

21. řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy 
univerzity (dále jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 20. 

března 2024 s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení programu 

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana 

5. Rámcový rozpočet FaF MU na rok 2024 

6. Výroční zpráva o činnosti FaF MU za rok 2023 

7. Projednání a schválení finálního návrhu vzniku navazujícího 

magisterského studijního programu Kosmetologie a kosmetické prostředky 

8. Různé 

9. Návrh a schválení usnesení 

10. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě tajného hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 
1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil 

zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

Konstatoval že je přítomno 19 členů senátu, senát je tedy usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu jednání  

Předseda představil program předložený v pozvánce: 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení programu 

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana 

5. Rámcový rozpočet FaF MU na rok 2024 

6. Výroční zpráva o činnosti FaF MU za rok 2023 

7. Projednání a schválení finálního návrhu vzniku navazujícího 

magisterského studijního programu Kosmetologie a kosmetické prostředky 

8. Různé 

9. Návrh a schválení usnesení 

10. Ukončení zasedání 

Otevřel diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

Hlasování: 18 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF vyzval přítomné členy, aby se ujali funkce zapisovatele. Nikdo se 

nepřihlásil. Pro toto zasedání tedy navrhl sám sebe. Připomněl, že ve funkci 

zapisovatele se budou střídat všichni členové As FaF. 

 

Hlasování: 18 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 

Zapisovatelem byl schválen Dr. Goněc. 
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4. Informace děkana 

Pan děkan pozdravil přítomné a shrnul nejdůležitější události v tomto roce: V lednu 

proběhly státnice MSP Farmacie, úspěšně absolvovalo 25 magistrů. 29. 1. 2024 

proběhla evaluace fakulty ze strany vedení MU v oblasti internacionalizace. Evaluace 

skončila velmi úspěšně. 31. 1. 2024 měla FaF záštitu nad hokejovým zápasem MUNI 

týmu. Poděkoval všem za výbornou organizaci. 11. 3. 2024 proběhlo poklepání 

základního kamene MUNI BioPharmaHub za přítomnosti řady významných hostí. 12. 

3. 2024 byl Radou pro vnitřní hodnocení MU schválen záměr vzniku navazujícího MSP 

Průmyslová farmacie. V nejbližší době nás čeká akreditace navazujícího MSP 

Kosmetologie a kosmetické prostředky. Následovat bude reakreditace MSP Farmacie 

– probíhají schůzky na ústavech směřující k modernizaci kurikula. Dále musí 

proběhnout reakreditace DSP programů – dosavadní programy budou sloučeny do 

jednoho DSP Farmacie, kde budou pro jednotlivé obory pracovní komise. Důvodů je 

několik – všeobecný trend k tvorbě malého počtu velkých DSP programů, možnost 

vést práce i v doposud nepokrytých oblastech farmacie – klinické, průmyslové apod. 

Změna by neměla ohrozit budoucí možnost získání akreditace habilitačních a 

profesorských řízení. 21. 3. 2024 úspěšně proběhl Den Zentivy s přednáškou Dr. 

Dvořáka.  

V nejbližší době se uskuteční Studentská vědecká konference (16. 4. 2024). Pan 

děkan vyzval k propagaci mezi studenty. 21. – 24. 5. 2024 proběhne mezinárodní 

konference PSE Trends in Natural Products organizovaná ÚPL. Nad touto významnou 

konferencí převzali záštitu jak primátorka Dr. Vaňková, tak i náš pan rektor prof. Bareš. 

30. 5. 2024 proběhne v Praze Konference mladých farmakologů a toxikologů – 

Květinův den, který organizuje ÚFTo.  

10. 4. 2024 se bude konat Job Fair Kosmetologie na kterém se představí 

nejvýznamnější firmy. Pan děkan požádal o rozšíření pozvánky také mezi studenty 

MSP. 

Do přijímacího řízení se letos přihlásilo 584 zájemců o MSP Farmacie, což je nárůst o 

25 % oproti minulému roku. Do BSP se přihlásilo 257 zájemců – nárůst o 33 %. 

Budeme se snažit využít maximální kapacitu přijatých studentů, což bude stěžejní pro 

finanční stabilitu naší fakulty. 

Na ÚTL přijel v rámci Fulbright stipendia prof. Pathak z University of South Florida. 

Zapojí se do výuky sérií přednášek z různých oblastí. Je také vytvořen kurz CŽV 

zaměřenou na nanočástice. 
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Předseda otevřel diskusi – nikdo se nepřihlásil. 

 

5. Rámcový rozpočet FaF MU na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo paní tajemnici. Paní tajemnice podrobně 

představila a vysvětlila předložený návrh rozpočtu. Připomněla napjatou finanční 

situaci pro tento rok – končí některé projekty, končí mimořádné příspěvky na zvýšené 

ceny energií, a zároveň není ještě zohledněn nárůst počtu studentů z nového BSP. 

Zlepšení by mělo nastat příští rok.  

Předseda přečetl doporučující stanovisko Ekonomické komise, která se sešla 25. 3. 

2024, a otevřel diskusi. Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování: 19 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

6. Výroční zpráva o činnosti FaF MU za rok 2023 

Předseda uvedl bod a předal slovo panu děkanovi. Následně jednotliví proděkani 

představili činnosti, které mají ve své gesci. Průběžně probíhala diskuse: Mgr. Švestka: 

Ohledně internacionalizace – je potřeba zvýšit počet výjezdů? Prof. Šmejkal – ano, je 

potřeba zvýšit zájem o všechny typy výjezdů, zejména výjezdy magisterských 

studentů. Rozhodně je potřeba vždy vyčerpat všechny přidělené prostředky. V případě 

nevyčerpání bychom o tyto peníze přišli do budoucna. Mgr. Hlavatá: Co můžeme 

udělat pro zvýšení zájmu studentů o tyto výjezdy? Prof. Šmejkal – pořádají se 

propagační akce, povědomí studentů je zdá se dobré. Problém nastane někdy 

s uznáváním absolvovaných předmětů, případně je problém neotevření předmětů 

v anglickém jazyce na hostitelské univerzitě. Obavy studentů z prodlužování studia se 

snažíme eliminovat. Mgr. Švestka vznesl připomínku, že mezi vnitřní předpisy je 

zahrnut organizační řád. Chyba byla odstraněna. 

 

Hlasování: 18 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

7. Projednání a schválení finálního návrhu vzniku navazujícího magisterského 
studijního programu Kosmetologie a kosmetické prostředky 

Předseda uvedl bod a předal slovo paní proděkance. Paní proděkanka představila 

harmonogram procesu akreditace, stručně shrnula charakteristiky programu. Diskuse: 
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Mgr. Jamrichová: Bude dostatečná kapacita vyučujících pro závěrečné práce těchto 

studentů? Dr. Ambus: Bude spolupráce s aplikační sférou, jinými kampusovými 

fakultami a také budou přijímáni další akademičtí pracovníci. 

Mgr. Švestka: Z popisu závěrečné státní zkoušky mi není jasné, jak by měla probíhat 

– prosím o upřesnění. Doc. Kubová: Bude formou odborné diskuse ohledně 

konkrétního přípravku (z hlediska všech disciplín). Je to velký rozdíl oproti státnicím 

MSP Farmacie, ale běžné v profesně orientovaných programech. 

Mgr. Švestka: U některých akademických pracovníků může NAU vytknout, že mají 

velkou výukovou zátěž. Přijímací řízení není uvedeno ve spisu, pouze v sebehodnotící 

zprávě. Seminář a cvičení k diplomové práci nemají uvedeny náplň předmětů. Dr. 

Ambrus poděkovala za podněty, přislíbila kontrolu a případnou úpravu materiálu. 

Předseda připomněl, že AS FaF schvaluje samotný vznik programu, nikoliv konkrétní 

žádost na NAU ve finálním znění. Do odevzdání mohou tedy probíhat ještě různé 

technické změny.  

 

Hlasování: 15 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

8. Různé 

Dr. Mokrý znovu apeloval na školitele, aby motivovali své studenty k účasti na 

Studentské vědecké konferenci. 

Dr. Ambus připomněla soutěž v magistraliter přípravě a vyzvala studenty, aby se 

přihlásili v hojném počtu. 

9. Návrh a schválení usnesení 

Předseda AS FaF Dr. Goněc navrhl text usnesení a otevřel diskusi, do níž se nikdo 

nepřihlásil. Návrh usnesení byl předložen v následujícím znění: 

 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Schválil rámcový rozpočet FaF MU na rok 2024 v předloženém znění. 

2. Schválil Výroční zprávu o činnosti FaF MU za rok 2023 v předloženém znění. 

3. Schválil finální návrh vzniku navazujícího magisterského studijního programu 

Kosmetologie a kosmetické prostředky 
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Návrh usnesení byl schválen. 

Hlasování: 14 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

10. Ukončení zasedání                                       
Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. poděkoval všem přítomným za 

účast, popřál pěkné Velikonoce a ukončil 20. zasedání Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

předseda AS FaF MU, zapisovatel 
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Podepisující: PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D.
Datum a čas podpisu: 18. 4. 2024 22:29
Podepsáno elektronicky prostřednictvím Informačního systému Masarykovy univerzity


